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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2019. január 30-án. 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
Az ülés kezdésének időpontja: 17.00 óra 

 
Jelen vannak: Kara József, Kochnyák Sándor, Simonek Antal, Szivek Péter 
képviselők, Radovics Istvánné alpolgármester, Vöröskői István polgármester, 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző 
 
Meghívottak:  

Nagyváriné Radovics Angelika óvodavezető 
Kissné Dinnyés Szilvia gazdálkodási főelőadó 

 
Vöröskői István polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a 
képviselő-testület 2019. évi első rendes ülésén. Megállapítom, hogy a 

megválasztott 7 főből 6 fő jelen van, az ülés határozatképes. A kiküldött 
meghívóban szereplő napirendi pontok az alábbiak: 

 
1. Költségvetési rendelet előkészítése I. forduló 
2. Pályázati tájékoztató 

3. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 
4. Egyebek – Polgárőrség, TRT, Rezsicsökkentés, Közterület karbantartás, 

Ingatlan ügyek, Együttműködési megállapodás a Nemzetiségi 

Önkormányzattal 
5. Zárt ülés 

 
Simonek Antal képviselő: A kiküldött anyag ismeretében, gazdasági 
érdekből a rezsicsökkentésről szóló napirend zárt ülésen történő tárgyalását 

javaslom. 
 

A Képviselő-testület 5 igen és 1 nem szavazattal a következő határozatot 
hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 2/2019. (I.30.) 
határozata a rezsicsökkentésről szóló napirendről 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a napirendet zárt ülésen tárgyalja. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: azonnal 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 3/2019. (I.30.) 

határozata az ülés napirendjének elfogadásáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a módosított napirendet elfogadja. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal 



 

1. Napirendi pont 

Költségvetési rendelet előkészítése I. forduló 

 
1.1 Óvoda költségvetése 
Vöröskői István polgármester: A kiküldött tervezetek közül elsőként 

javaslom az Óvoda költségvetését megtárgyalni, mivel az óvodavezető is jelen 
van. Történt-e valami változtatás az anyagban?  
(Kara József Zoltánné képviselő megérkezett, a jelenlévő képviselők száma 7 

fő. 
Nagyváriné Radovics Angelika óvodavezető: Mára sikerült a keringtető 

szivattyú és az érintésvédelmi vizsgálat árait beszereznünk. A szivattyú 78 
eFt + áfa, az érintésvédelmi vizsgálat 530.700,- Ft + áfa. A foglalkoztatási 
járulék összege a csökkentés miatt éves szinten csökken kb. 15 eFt-tal. 

Kissné Dinnyés Szilvia gazdálkodási főelőadó: Ennyiben módosulna az 
egyéb szolgáltatások K337-es sora, és az egyéb tárgyi eszközök K73-as sora. 

Radovics Istvánné alpolgármester: Az új szivattyú beszerzése ugye azt 
jelenti, hogy végre meleg van az óvodában? 
Nagyváriné Radovics Angelika óvodavezető: A csoportokban meleg van, de 

a volt lakás részen továbbra is 15-6 fok van, így ha azt használni akarjuk, 
akkor hősugárzóval oldjuk meg a fűtést. 
Simonek Antal képviselő: A munkába járás költsége miért 9,- Ft/km, 

amikor a hivatalban 15,- Ft/km-t fizetünk? 
Nagyváriné Radovics Angelika óvodavezető: A törvény 9,- Ft-ot ír elő 

kötelezően, a munkáltató dönthet úgy, hogy 15,- Ft-ot ad. Eddig mi ennyit 
fizettünk, ha engedélyt kapunk rá akkor a magasabb összeggel fogjuk 
elszámolni. 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 4/2019. (I.30.) 
határozata költségvetést megalapozó döntésről: Kesztölci Kiserdei 

Óvoda költségvetése 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a Kesztölci Kiserdei Óvoda módosított 

költségvetését elfogadja. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2019. február 13. 
 

1.2. Polgármesteri Hivatal költségvetése 
Vöröskői István polgármester: Van-e kérdés vagy kiegészítendő a kiküldött 
anyaghoz? 

Kissné Dinnyés Szilvia gazdálkodási főelőadó: A kiküldött anyaghoz 
képest nincs változás, azért ilyen terjedelmes, mert a tavalyi számok is benne 

vannak összehasonlításképpen. 
Radovics Istvánné alpolgármester: Nem volt időnk átolvasni, javaslom, 
hogy a jövő heti Pénzügyi Bizottsági ülésen tárgyaljuk meg először. 

 



 

1.3. Szociális Alapellátó Szolgálat költségvetése 
Vöröskői István polgármester: Terjedelmes az anyag, amit kiküldtünk. 

Három határozatot kellene hoznunk az ügyben. A kistérség által javasolt 
költségvetés elfogadásáról, a Vaszary Kolos kórház támogatásáról, és a saját 
költségvetésünkben szereplő támogatásról. A kórház támogatása kistérségi 

szinten csak akkor valósul meg, ha minden település megszavazza, azonban 
javaslom, hogy ha ez mégsem történik meg akkor mi egyedileg negyed éves 
bontásban támogassuk a kórházat. A tavalyi évben kb másfél millió forinttal 

több támogatást nyújtottunk a kistérségnek, ezért az idei évben ennyivel 
kevesebbet kell majd utalnunk. 

Kissné Dinnyés Szilvia gazdálkodási főelőadó: Többször egyeztettem a 
kistérséggel a pontos túlfizetésről, de pontos összeget még nem tudtak 
mondani településre lebontva, ez majd csak akkor fog konkretizálódni, ha 

végleges lesz a tavalyi könyvelésük. 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta:  
 
Kesztölc Község Önkormányzata Képviselő-testületének 5/2019. (I.30.) 

határozata a Dorogi Többcélú Kistérségi Társulás 2019. (DTKT) évi 
társulási hozzájárulására a Szociális Alapellátó Szolgálat működéséhez. 
 

Az önkormányzat a mellékelt hozzájárulások részletezése alapján a Szociális 
Alapellátó Szolgálat társulási hozzájárulásának költségvetési tervezetét 

elfogadja. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester  

Határidő: 2019. február 4. 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta:  
 
Kesztölc Község Önkormányzata Képviselő-testületének 6/2019. (I.30.) 

határozata a Vaszary Kolos Kórház támogatásáról 
 
Kesztölc község Önkormányzat a Szociális Alapellátó Szolgálat társulási 

hozzájárulás mellékletében a kistérségi társulás lakosságarányosan a 
Vaszary Kolos Kórház támogatására megállapított támogatási összeget 

409 033,- Ft-al jóváhagyólag elfogadja. Amennyiben a DTKT nem minden 
tagja fogadja el a támogatási összeget, úgy Kesztölc Község Önkormányzata 
fenntartja támogatási szándékát és minden negyedév végén a támogatást 

négy részletben külön átutalja a Vaszary Kolos Kórház részére. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester  

Határidő: 2019. december 31. 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
  
Kesztölc Község Önkormányzata Képviselő-testületének 7/2019. (I.30.) 

határozata a Dorogi Többcélú Kistérségi Társulás 2019. (DTKT) évi 



társulási hozzájárulására a Szociális Alapellátó Szolgálat (SZASZ) 

működéséhez. 
 

Az önkormányzat a mellékelt hozzájárulások részletezése alapján a Szociális 
Alapellátó Szolgálat költségvetési tervezetét elfogadja. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester  
Határidő: 2019. február 4. 
 

1.4. Művelődési Ház költségvetése 
Vöröskői István polgármester: A költségvetés nem készült el teljesen, 

tájékoztatásul közöm, hogy a rendezvényeinkre 2,9-3 millió forint lett 
tervezve. A TOP 3.1-es pályázattal 2019-2021 között 1,7 millió forint folyik 
be részarányosan a 3 év alatt, ez kb. 560 eFt évenként.  

 
1.5. Támogatási kérelmek 

Vöröskői István polgármester: Az előző évek kérelmezői még nem mind 
adták be támogatási kérelmeiket. Javaslom, hogy most csak keretösszeget 
állapítsunk meg. A tavalyi évben 4,2 millió forint volt a támogatásra átadott 

pénzeszköz. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta:  

 
Kesztölc Község Önkormányzata Képviselő-testületének 8/2019. (I.30.) 

határozata az Önkormányzati támogatások 2019. évi keretösszegéről 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a 2019. évi támogatások keretösszegét 4 

millió forintban határozza meg. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester  
Határidő: 2019. február 15. 
 
2. Napirendi pont 

Pályázati tájékoztató 
Vöröskői István polgármester: Részletes tájékoztatót a következő ülésen 

adunk e témában, mert az illetékes ma egyéb elfoglaltsága miatt nem tud 
részt venni az ülésünkön. Szeretném megkérni a képviselőtársakat, hogy a 

Magyar falu program kihirdetése előtt jelöljük ki, hogy mely pályázati 
témaköröket részesítünk előnyben, mik lesznek a prioritások. Előre 
láthatólag lehetőség lesz az alábbiakra pályázni: utak, járdák, árkok 

felújítása, óvodabővítés, gépjármű beszerzés, esetlegesen munkagép 
beszerzés. 
Radovics Istvánné alpolgármester: A Nemzeti Művelődési Intézet is ír ki 

pályázatot munkahelyteremtésre közösségszervezés munkakörben. Ezt 
esetleg megpályázhatnánk a jelenleg közfoglalkoztatásban részt vevő 

dolgozóra. 
 
 

 



A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta:  

 
Kesztölc Község Önkormányzata Képviselő-testületének 9/2019. (I.30.) 

határozata a Magyar Falu program prioritásairól 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a 2019. évben induló Magyar Falu 

program keretében az alábbi pályázati prioritásokat határozza meg: utak, 
járdák felújítsa, építése, óvoda bővítése, gépjármű beszerzés. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester  
Határidő: folyamatos 

 
3. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 
 

Szivek Péter képviselő: a Kisiskolában működik a fűtés? 
Vöröskői István polgármester: a balesetem óta, azaz három hónapja nem 

jártam az épületben, úgyhogy nem tudok válaszolni. Felkérem Radovics 
Istvánné alpolgármester asszonyt, mint helyettesemet, hogy számoljon be a 
decemberi ülés óta eltelt eseményekről. 

Radovics Istvánné alpolgármester: 
január 15.: Natúrparkos megbeszélés Piliscsév, Piliscsaba, Pilisszántó, 
Kesztölc részvételével 

január eleje: Megbeszélés a Szlovák Önkormányzat vezetőjével a februári 
Szlovákok báljáról.  

január 21: helyszíni szemle a dorogi Művelődési Házban a bál helyszínén, 
300 főnyi vendégre készülünk. Szép szponzori felajánlásokat is kaptunk a 
tombolába. Eldőlt az ajándékok kérdése is, fél dl-es poharakat kapnak a 

résztvevők. A meghívó fordítását Bárkányi Zoltánnak köszönjük. A 
Pávakörünk készül a fellépésre, szerepel még a mocsonoki kórus, verset 

mond képviselőtársunk Kara József, és egy szlovén férfikórus is műsort ad. A 
bált Pilisszentkereszt képviselője Demjén Márta nyitja meg. 
január 27: Völner Pál országgyűlési képviselő évértékelőjén jártam, itt több 

polgármester jelezte a pályázati elszámolások nehézségeit. Szó volt még a 
hulladékszállítás problémáiról, és a menetrendi módosításokról. 
január 28: Felsőkirályi vendégségben jártak a képviselőtársak 

január 30: előadás Tatabányán az identitásfejlesztésről 
Vöröskői István polgármester: a DTKT ülésén szó volt a 

hulladékszállításról. Polgárdiba szállítják a hulladékokat, de mivel az 
esztergomi átrakó megszűnt, ezért az oroszlányi átrakóra kell elszállítani a 
hulladékot. Továbbá 3 autó áll, mert nincs sofőr és rakodómunkás. A 

fennakadást az időjárási körülmény is nehezítette. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 10/2019. (I.30.) 

határozata a két ülés közötti beszámoló elfogadásáról 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a beszámolót elfogadja. 

 



Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal 
 
4. Napirendi pont 

Egyebek 
4.1. Polgárőrség helyzete 

 
Vöröskői István polgármester: Január elején levelet kaptam a helyi 
polgárőrcsoport vezetőjétől, hogy egészségügyi állapota és a létszámhiány 

miatt nem tudja tovább folytatni a munkát. Ha megbíz a testület, 
tárgyalásokat folytatok az esztergomi polgárőrséggel a további közös 

munkáról. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 11/2019. (I.30.) 

határozata a polgárőrség helyzetéről 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete megbízza a polgármestert, hogy 

folytasson tárgyalásokat az esztergomi polgárőrséggel a további közös 
munkáról. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2019. február 28. 

 
4.2. Településrendezési terv 
Vöröskői István polgármester: Az ide vonatkozó igényeket kiküldtük. A 

tervezővel egyeztetés folyik a módosításokról. A törvényi lehetőségeket ők 
tudják. Kb. 7 millió Ft a költsége. A módosítást igénylőktől hozzájárulást 

kérhetünk.  A homokbánya tulajdonosa inert lerakót szeretne létesíteni, 5 
millió Ft-os támogatás fejében. Ez építési hulladék lerakását és feldolgozását 
jelentené, nem veszélyes hulladék lerakását. Hallgassuk meg majd e 

tárgyban a felülvizsgálat vezetőjének véleményét. 
 
 

4.3. Közterület-fenntartás 
Vöröskői István polgármester: A közmunkások száma drasztikusan 

csökken, jelenleg 2 fő áll rendelkezésre, akik felváltva betegek és nem is 
tudható, hogy indul-e újabb közmunkaprogram. A jelenlegi február végén 
megszűnik. Jó lenne tudni, hogy hány m2 közterületet kell rendben tartani. 

A költségvetésben nincs támogatás az utak és zöldterületek karbantartására. 
Kérek felhatalmazást a testülettől, hogy árajánlatokat szerezzek be a 
fűkaszálásra. A közterületek felmérést én elvégzem. 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 12/2019. (I.30.) 
határozata zöldterületek karbantartása kapcsán vállalkozó megbízásáról 

 



Kesztölc Község Képviselő-testülete megbízza a polgármestert a közterületek 

fenntartás kapcsán árajánlatok beszerzésére. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2019. február 13. 
 

4.4. Ingatlanügyek 
Vöröskői István polgármester:  
4.4.1. Tájékoztatásul közlöm, hogy ismét van egy érdeklődő a Nyár utcai 

teleksor egyik telkére. Kint jártam vele a helyszínen. Most külföldre utazik, 
de amint visszatér, jelentkezni fog. Ugyancsak tájékoztatásul: a 0116/13 

hrsz-ú 775 m2-es ingatlant haszonbérbe adtuk 2025 év végéig Bősz Ritának. 
Ezt a Klastrom utcai pincesor feletti külterületi ingatlant szeretné 
megvásárolni. Javaslom, hogy a február 13-i ülésünkön döntsünk ez ügyben. 

4.4.2. 
Vöröskői István polgármester: A Balogh Tamás féle napelem parkos részre 

újabb ingatlanvásárlási megkeresés érkezett. A tavaly decemberi feltételek 
mellett újabb ingatlanokat vásárolna. A kérdés, hogy kívánjuk-e értékesíteni 
abban az esetben, ha nincs érvényes bérleti szerződés valamelyikre? 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 13/2019. (I.30.) 
határozata a 3716, 3717, 3718 és 3737 hrsz-ú ingatlanok 

értékesítéséről 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a 2018. decemberi áron 200,- Ft/ m2 

áron értékesíti a 3716, 3717, 3718 és 3737 hrsz-ú ingatlanokat, amennyiben 
azok nincsenek tartós haszonbérbe adva.  

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2019. február 13. 

 
4.4.3. 
Vöröskői István polgármester: 0215/15 hrsz-ú ingatlant haszonbérbe 

adtuk Velmovszki Elemérnek, aki Kitzing Tamás javára lemond a bérletről, 
ha testület jóváhagyja. 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 14/2019. (I.30.) 
határozata a 0215/15 hrsz-ú ingatlan haszonbérletéről 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete Kitzing Tamás (2517 Kesztölc, Bánk bán 
utca 37.) kérelmezőnek 10 éves időtartamra haszonbérletbe adja a 0215/15 

hrsz-ú szántó művelési ágú ingatlant 1,- Ft/ m2/év áron. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2019. február 28. 



 

Vöröskői István polgármester: Minden év elején felül szoktuk vizsgálni a 
Kesztölci Szlovák Nemzetiségi Önkormányzattal kötött megállapodásunkat. 

Mivel változás nem történt, javaslom az előterjesztett szöveg elfogadását. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 15/2019. (I.30.) 
határozata a Kesztölci Szlovák Nemzetiségi Önkormányzattal kötött 

szerződés elfogadásáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a megállapodást elfogadja. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: folyamatos 
 

Szivek Péter képviselő: Van-e információ a kőkereszt lerombolójáról, és az 
M100-as útról? 
Vöröskői István polgármester: A károkozó elismerte az okozott kárt. A 

biztosító felé a kárigénylést benyújtottuk. Az M100-ashoz kiküldött tervekhez 
képest nincs újabb változat. 
Szivek Péter képviselő: A zajvédő fal kérdését szorgalmazni kellene, mert a 

kétágú hegyről visszaverődik a zaj és felerősíti azt. A mostani forgalom 
mellett a 117-es út már így is elég zajos. 

Vöröskői István polgármester: Február 11-én 11 órakor lesz a 
közmeghallgatás az esztergomi Zsinagógában ott lehet meghallgatni a 
tervezőket és a kérdéseket, javaslatokat feltenni személyesen. 

Kochnyák Sándor képviselő: Kb. mennyibe került eddig a hóeltakarítás a 
faluban? 

Vöröskői István polgármester: Pontos összeget nem tud, de eddig kb. 1 
millió forint. Egyéb kérdés nem lévén, megköszöni a részvételt, az ülés a 
továbbiakban zárt ülésen folytatódik.  

 
 
Zárt ülése a Képviselő-testület 16-21/2019.(I.30.) számú határozataiban 

szociális támogatásokról, 22/2019.(I.30.) számú határozatában a téli 
rezsicsökkentés kapcsán kiválasztott szállítóról döntött. 

 
 
 

 
 
 

 
 

Vöröskői István     Bognárné dr. Solymoskövi Veronika  
polgármester       jegyző 

 

 


